
Goedemorgen, 
 
De burgemeesters van de Nederlandse Waddeneilanden maken zich al lange tijd ernstige zorgen over 
het schijnbare gemak waarop containers van boord van schepen kunnen slaan, met alle gevolgen 
voor mens en milieu van dien. Zij hebben een brandbrief aan de voorzitter van de Tweede Kamer 
gestuurd, waarin zij aandringen om op korte termijn aanpassingen door te voeren die de veiligheid 
op het verladen en transporteren van zeecontainers op de Noordzee bevorderen. 
 
Daarnaast stellen de burgemeesters voor bij calamiteiten zoals de huidige met de containers van de 
MSC Zoë dezelfde aanpak en bijbehorende verantwoordelijkheden te hanteren als bij een olieramp. 
Vandaag (donderdag 10 januari) brengt minister Van Nieuwenhuizen van Infrastructuur en 
Waterstaat een werkbezoek aan Terschelling. Burgemeester Wassink zal haar dan persoonlijk de 
brief overhandigen. 
 
In de bijlage leest u de brief van de Waddenburgemeesters aan de voorzitter van de Tweede Kamer. 
 
Met vriendelijke groet, 
Ria Dijkstra 

info@dewaddeneilanden.nl  

mailto:info@dewaddeneilanden.nl

